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Hej Ida-Maria!

Det mest effektiva, som jag ser det, är att arbeta parallellt med
strategi och handlingsplan för att så snart som möjligt kunna bryta ner
strategin i konkreta åtgärder.

Jag har svårt att ge feedback eftersom det saknas tydligt definierade
slutmål i dokumentet. Strategin är för allmän och innehåller för mycket
"främja", "möjliggöra", "beakta" - och strategin ska implementeras
"stegvis". Vad innebär det i praktiken?

Uppdraget att se över kommunens näringslivsstrategi kom i samband med
att Näringslivsrådet lades ner. Kommunledningen besökte Rimbo i maj 2024
som ett led i det arbetet - ska det verkligen behöva ta mer än ett år
att slutföra uppdraget?

Vilka smarta mål har ni på näringsliv definierat efter möten med
förvaltningschefer och efter våra frukostmöten?

Mvh
Bengt Hilding
Rimbobygdens företagarförening
0708 65 48 42

mailto:bengt@rimbokultur.se
mailto:ida-maria.olofsson@norrtalje.se
mailto:glb2@telia.com
mailto:/o=ExchangeLabs/ou=Exchange Administrative Group (FYDIBOHF23SPDLT)/cn=Recipients/cn=8f4f2714bcba4182bbaa82948b641d5c-Guest_df8fc

